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Kaupunkitilan tasapuolinen jako
– Ja terveiset Velo-city 2022 -konferenssista Ljubljanasta



Terveiset 
Ljubljanasta!















Kaupunkitilan 
tasapuolinen 
jakaminen… 
 
 
 
…tai ainakin 
pyrkimys 
kohti sitä?



















Käveltävän 
kaupungin 
voi tehdä 
monella 
tavalla. 
 
 
Kaikkialle ei 
tarvita 
kävelykatuja. 

Tila itsessään 
riittää kyllä, 
kunhan sitä 
tarjotaan.



Mitä on 
ihmislähtöinen 
suunnittelu? 

Onko 
kaupungin 
tehtävä 
rakentaa ja 
viimeistellä tila 
ihmisille? 
 
– vai 
annetaanko tila 
ihmisille, jotka 
muokkaavat 
siitä itselleen 
sopivan?



Kiitos!
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